
TOKION	  SUOMI-‐KOULUN	  KEVÄTKOKOUS	  13.5.2017	  

1.	  Puheenjohtaja	  avasi	  kokouksen	  klo	  11.17.	  

2.	  Kokouksen	  puheenjohtajaksi	  ja	  sihteeriksi	  valittiin	  Harri	  Hämelahti,	  ääntenlaskijoiksi	  Magnus	  Hoglund	  ja	  
Janne	  Jurvansuu	  sekä	  pöytäkirjan	  tarkastajaksi	  Lasse	  Kantola.	  

3.	  Kokous	  todettiin	  lailliseksi	  ja	  päätösvaltaiseksi.	  

4.	  Esityslista	  hyväksyttiin	  sillä	  poikkeuksella,	  että	  Anna	  Maeda	  kävi	  ensin	  läpi	  opettajien	  asiat.	  Ensi	  
lukuvuodeksi	  pitää	  hankkia	  uusia	  aapisia	  ja	  tehtäväkirjoja.	  Syyslukukauden	  koulupäivät	  selviävät	  kenties	  
vasta	  elokuun	  loppupuolella,	  minkä	  jälkeen	  niistä	  tiedotetaan	  vanhemmille.	  Anna	  toivoi	  myös,	  että	  
vanhemmat	  aktiivisesti	  tiedottaisivat	  mahdollisista	  muutoksista	  oppilaiden	  osallistumisestä	  Suomi-‐koulun	  
opetukseen	  (aloittaminen,	  lopettaminen,...).	  

5.	  Johtokunta	  valittiin	  lukuvuodelle	  2017-‐2018	  johtokunnan	  esityksen	  mukaisesti.	  Uusi	  johtokunta	  on;	  	  

Puheenjohtaja	  Mikko	  Koivistoinen,	  varapuheenjohtaja	  Sanna	  Marjamäki,	  pääopettaja	  Anna	  
Maeda,	  rahastonhoitaja	  Lasse	  Kantola	  ja	  kahvilavastaava	  Topi	  Tanskanen.	  

Järjestäytymiskokous	  päätettiin	  pitää	  syksyn	  toisella	  koulukerralla.	  

6.	  Toiminnantarkastajaksi	  valittiin	  Heli	  Sommarberg	  ja	  varatoiminnantarkastajaksi	  Harri	  Hämelahti	  
lukuvuodelle	  2017-‐2018.	  

7.	  Toimintasuunnitelma	  lukuvuodelle	  2017-‐2018	  pyritään	  pitämään	  samankaltaisena	  kuin	  mennyt	  lukuvuosi.	  
Kevään	  grilliretkeä	  pidettiin	  onnistuneena,	  uusi	  johtokunta	  selvittää	  mahdollisuutta	  järjestää	  vastaava	  
kevätretki	  lähempänä	  keskustaa.	  

8.	  Rahastonhoitaja	  arvioi	  talouden	  lukuvuodelle	  2017-‐2018	  olevan	  kunnossa.	  

9.	  Lukukausimaksut	  lukuvuodelle	  2017-‐2018	  pyritään	  pitämään	  samansuuruisina	  kuin	  menneenä	  
lukuvuonna.	  

10.	  Muut	  esille	  tulleet	  asiat;	  Maritta	  Kela	  vieraili	  tutustumassa	  opinnäytetyöhönsä	  liittyen.	  Todettiin,	  että	  
suomenkielisiä	  aikakauslehtiä	  voi	  tuoda	  kierrätykseen	  koululle,	  mutta	  kelpaamatta	  jääneet	  lehdet	  pitää	  
tuojan	  viedä	  itse	  pois.	  Samoin	  tarpeettomaksi	  jääneitä	  lastenkirjoja	  saa	  tuoda	  tyrkylle.	  Keskusteltiin	  
mahdollisesta	  ’kirjaston’	  perustamisesta	  Suomi-‐koulun	  kaappiin,	  rajoituksena	  on	  lähinnä	  tilan	  puute	  
kaapissa.	  Johtokunta	  tutkii	  asiaa.	  

11.	  Seuraavassa	  kokouksessa	  syksyn	  toisella	  koulukerralla	  käydään	  läpi	  toimintakertomus	  ja	  tilinpäätös	  
lukuvuodelta	  2016-‐2017	  väistyvän	  johtokunnan	  toimesta.	  Toiminnan	  tarkastaja	  myös	  esittää	  raporttinsa.	  	  

Uusi	  johtokunta	  esittelee	  tarkennetun	  toimintasuunnitelman	  lukuvuodelle	  2017-‐2018.	  

12.	  Puheenjohtaja	  päätti	  kokouksen	  klo	  11.47.	  


